
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 105
Vil ministeren redegøre for, om boligejere, der har solgt deres ejendom i årene 2011 
til 2020, og derfor ikke længere modtager en ejendomsvurdering, modtager meddelelse 
om, at de har ret til at få for meget betalt boligskat retur, hvis de er omfattet af tilbagebeta
lingsordningen? Det bedes tillige oplyst, hvor mange sådanne tilfælde der kan være tale 
om.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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